



Centre International de Hautes Etudes Agronomiques Méditerranéennes

CIHEAM BARI

Press release

February 13, 2018

NEMO - Egypt project

February 13, 2018

Matrouh (Egypt): Delivery ceremony of 20 outboard motors

On February 13, 2018, NEMO - Egypt project has organized the delivery ceremony of 20 outboard motors, presented by NEMO - Egypt to support the Cooperative Association for Fishermen of Matrouh. The ceremony was attended by Eng. Ahmed Helmy Abdel Gawad, Head of Central Administration for Western Region Affairs, Mr. Mario Michellini – the International Coordinator of the project, Dr. Ashraf Elsadek – the National Coordinator of the project, Mr. Paolo Fiume – CIHEAM – Bari, and Eng. Reda Mohamed Omar Said, Director of the General Authority for Fish Resources Development in Matrouh, in addition to the member of the Fishermen Association and NEMO project team.

نظم مشروع نيمو – مصر احتفالاً اليوم 13 من فبراير 2018، لتسليم 20 موتور أوت وافتتاح
ماكينة تصنيع الثلج المجروش المقدمة من مشروع نيمو – مصر لدعم الجمعية التعاونية لصاندي
أسماك مطروح
وحضر الحفل المهندس/ أحمد حلمي عبد الجواد – رئيس الإدارة المركزية لشئون المنطقة
الغربية، السيد/ ماريو ميكليني – المنسق الدولي للمشروع، دكتور/ أشرف الصادق – المنسق
الوطني للمشروع، السيد/ باولو فيومي – من مؤسسة سيام باري، و مهندس/ رضا محمد عمر
سعيد – مدير الهيئة العامة لتنمية الثروة السمكية في مطروح، بالإضافة إلى أعضاء جمعية
صاندي أسماك مطروح وفريق عمل مشروع نيمو - مصر.

CIHEAM BARI

Press office

Dott. Stefania Lapedota

Via Ceglie,9 - 70010 Valenzano (BA) ITALY

Tel.: +39 080 4606271 Mobile: +39 320 7157864

lapedotas@iamb.it - www.iamb.it